
    
Toezeggingen raad  

        

raad 20-04-17 Beleidsplan Gebouwen : Namens het 
college zegt wethouder De Ruiter toe 
dat harmonisatie betrokken wordt bij 
evaluatie subsidiebeleid. 

 Steeghs BV   20211122 Actualisatie van het 
subsidiebeleid is vooralsnog 
aangehouden. Vertraging als gevolg 
van Corona en de daaraan 
gekoppelde onzekerheid voor 
verenigingen. 

raad 17-2-2022 Openbare toiletten: het college zegt 
toe voor de behandeling van de 
begroting 2023 dit beleid te evalueren. 
Ook zeggen zij toe een oproep te 
doen aan ondernemers voor optimale 
medewerking en onderstuening van 
het beleid.   

Van Veen  SD   20221003 Inmiddels zijn door 
ervaringsdeskundigen in mei en juni 
de gemeentelijke locaties bezocht 
waar toiletten openbaar gemaakt 
worden. Deze staan op de website 
van Ongehinderd. De website krijgt 
een update in het najaar waardoor de 
toiletten veel makkelijker te vinden 
zijn.  Met het MKB wordt een MKB 
toegankelijke route onderzocht. 
Hiervoor zijn een 30-tal locaties 
nodig en hier kan MBK Nederland 
naast gemeente en ondernemers 
een bijdrage aan leveren.  20221201  
De centrummanager agendeert dit 
punt voor het eerstvolgende 
overlegmet het MKB. Vanuit MKB 
Nederland is er een toezegging om 
mee te betalen aan deze route. Bij 
voldoende animo kunnen gemeente 
en MKB dit samen organiseren. 
20221103 Portefeuillehouder Van 
Veen zegt toe voor de zomer de 
evaluatie van het project openbare 
toiletten te delen met de 
gemeenteraad. 

raad 12-05-22 Voortgang moties: college levert 
stavaza rapportages aan over motie 
parkeerplaatsen sport en motie 
consulatiebureau Bakel.  

Bankers / 
Steeghs 

OB 
&SD 

  4-10-2022 v.w.b. motie 
parkeerplaatsen sport: momenteel 
zijn we actief bezig met de 
parkeerplaats van hockeyvereniging 
Bakel. Met betrekking tot de andere 
twee verenigingen (VV-Handel en 
Bavos) lopen nog gesprekken met de 
verenigingen. 20221003 De GGD 
geeft aan per januari te willen starten 
met het consultatiebureau in Bakel, 
locatie Parochiehuis. Het wordt dan 
op de donderdagen mogelijk in Bakel 
naar het bureau te gaan.   

Raad  14-7-2022 Watertappunten in Milheeze en De 
Mortel organiseren  

van Zeeland OB   14-2-2023: De voorbereidende 
werkzaamheden zijn gestart. In 
overlge met de dorpsoverleggen 
wordt de locatie van het watertappunt 
bepaald. Zodra de locatie bekend is, 
wordt een externe partij benaderd om 
het watertappunt daadwerkelijk te 
realiseren.      

Raad 3-11-2022 Portefeuillehouder Bankers zegt toe 
m.b.t. de groene container uit te 
zoeken of het spreiden van de 
ledigingen over het jaar een besparing 
opleveren, om mee te nemen richting 
het nieuwe afvalbeleid 

Bankers OB   voor 2022 en 2023 vindt het ledigen 
van de gft-bak één keer per twee 
weken plaats in november en 
december. Dit, om tegemoet te 
komen aan de wensen van de 
inwoners om het bladafval af te 
kunnen voeren. Het verwerken van 
GFT-afval kost meer dan het 
afvoeren van groenafval. Dit 
onderwerp wordt nader onderzocht 
voor het nieuw te schrijven 
afvalbeleidsplan dat in 2023 staat te 
gebeuren 



Raad 3-11-2022 Portefeuillehouder Bankers zegt toe 
n.a.v. vragen van de heer Van den 
Berg (D66) het nieuwe 
handelingsperspectief 
Burgerparticipatie voor te leggen aan 
de gemeenteraad 

Bankers SD   20230214 De gemeente wil verder 
door ontwikkelen naar een 
participatieve gemeente. We 
bedoelen daarmee dat we verder 
willen ontwikkelen naar een 
gemeente die midden in de 
samenleving staat en die samen 
met inwoners plannen en beleid 
(waar)maakt.  
Hiervoor zijn we in gesprek met 
een externe adviseur voor een 
proces gericht op de 
gemeentelijke organisatie. 
Daarnaast bereiden we een aftrap 
voor met de raad, inwoners en 
andere partijen op 5 april 2023: 
een beeldvormende avond.  
Dit is het startmoment voor een 
mogelijk vervolg.  

Raad 3-11-2022 Wethouder Bankers zegt toe het 
lokaal eigenaarschap Duurzame 
Energie in een addendum toe te 
voegen,  

Bankers SPP   20221116 Lokaal eigenaarschap 
maakt al globaal deel uit van de 
afwegingskaders. In de komende 
aanvulling van het beleid wordt 
lokaal eigenaarschap verder 
uitgewerkt. Het streven is het 
ontwerpbeleid in de raad van 2 
maart te behandelen. Na een 
inspraakperiode kan de definitieve 
versie dan 25 mei aan de raad 
worden voorgelegd.  

Raad 3-11-2022 Portefeuillehouder Coppens geeft 
aan, n.a.v. vragen van de heer 
Coopmans (DP) m.b.t. de ontwikkeling 
van het MFA, volgend jaar terug te 
komen bij de raad. De 
portefeuillehouder zegt toe de stand 
van zaken toe te lichten in een 
commissie om vragen te 
beantwoorden. F20 

        

Raad 3-11-2022 Wethouder Bankers zegt 
toe het lokaal 
eigenaarschap Duurzame 
Energie in een addendum 
toe te voegen, 

Bankers SPP   20221116 Lokaal eigenaarschap 
maakt al globaal deel uit van de 
afwegingskaders. In de komende 
aanvulling van het beleid wordt lokaal 
eigenaarschap verder uitgewerkt. Het 
streven is het ontwerpbeleid in de 
raad van 2 maart te behandelen. Na 
een inspraakperiode kan de 
definitieve versie dan 25 mei aan de 
raad worden voorgelegd. 

Raad 15-12-
2022 

Wethouder Bankers zegt toe de raad 
te informeren wanneer het nieuwe 
afvalbeleid te  
verwachten is.  De keuze voor een 
eventuele invoering van een staffel 
wordt meegenomen in de ontwikkeling 
van een nieuw afvalbeleid. Daarnaast 
laat hij een lijst toekomen met het 
aantal stortingen per persoon/ bedrijf. 

Bankers OB   Er wordt in april een informatieve 
sessie ingepland met de raad met 
betrekking tot het nieuw 
afvalbeleidsplan. Naar 
verwachting wordt het nieuwe 
afvalbeleidsplan op 9 november 
2023 ter besluitvorming 
voorgelegd aan de raad.  

Raad 15-12-
2022 

Portefeuillehouder Van Veen zegt toe 
in het kader van het digitale 
nachtregister de vraag van mevr. Van 
Berlo (VVD) m.b.t. de verdeling tussen 
het aantal arbeidsmigranten en het 
aantal toeristen schriftelijk af te doen 

Veen VT Afgedaan 20230214 Antwoord toegezonden 
aan griffie met verzoek om 
doorzending. Helaas is het niet 
mogelijk om een verdeling tussen het 
aantal arbeidsmigranten en het 
aantal toeristen te maken. 

Raad 15-12-
2022 

Wethouder Steeghs geeft aan dat als 
het tijdspad m.b.t het opstellen van 
het Integraal  
Huisvestingsplan (IHP) bekend is, zij 
de raad informeert. 

Steeghs SD   20230214 We hebben een offerte 
binnen voor het IHP. Zodra de 
opdracht gegeven is, gaan we gaan 
het tijdspad bepalen. Zodra we weten 
wanneer het IHP ter besluitvorming 
voor kan liggen, laten we dit graag 



weten.  

Raad 2-3-2023 Geachte heer/mevrouw, 
  
Eerder hebben wij u geïnformeerd 
over de ontwikkeling rondom de 
aanvraag omgevingsvergunning 
eerste fase onderdeel bouwen voor 
het oprichten van geitenstallen aan 
Muizenhol 1 in Bakel. Er zijn weer 
ontwikkelingen in deze procedure. 
Graag informeren wij u hierover. 
Wij hebben het bericht ontvangen dat 
de Raad van State een zitting 
ingepland heeft half maart 2023 in het 
kader van het door de gemeente 
ingediende hoger beroep van oktober 
2020 tegen de uitspraak van de 
Rechtbank van 28 september 2020, 
en het hoger beroep van de 
ondernemer tegen de hernieuwde 
beslissing op bezwaar van de 
gemeente, te weten een weigering 
van de aanvraag bouwvergunning 
voor een geitenstal aan Muizenhol 1 
in Bakel.   
Na deze zitting zullen wij u verder 
informeren over de voortgang.  

van Zeeland OB   

  

    Voortgang moties          

raad 09-07-20 Motie voorzieningen permanente 
teeltmaatregelen Coopmans-DP / 
overgenomen 

van Zeeland VT   20210419 Wachten tot 
omgevingsverordening is 
vastgesteld. 
20211102 Naar verwachting stellen 
Provinciale Staten de 
Omgevingsverordening in februari 
2022 vast. De omgevingsverordening 
treedt gelijk met de Omgevingswet 
op 1 juli 2022 in werking. 20220308 
De inwerkingtreding van de 
Omgevingswet is uitgesteld. Als 
mogelijke nieuwe data worden 1-10-
2022 of 1-1-2023 genoemd. 
20230131 de invoering van de 
Omgevingswet wordt uitgesteld tot 1 
januari 2024. 

raad 12-11-20 Motie 8. opstellen beleid en 
beheersplan spelen en bewegen 
openbare ruimte (begrotingsraad) 

Coppens OB   3-2-2023 op 12 januari jl. is het 
concept beleidsplan besproken in de 
raadscommissie. Het beleidsplan 
wordt momenteel gecompleteerd. In 
juli wordt het beleidsplan ter 
vaststelling voorgelegd aan de 
gemeenteraad.  

raad 22-04-21 Motie MFA Bakel Coppens SD   20220405  Het definitieve 
ontwerpproces voor de MFA wordt 
naar verwachting opgestart in het 
tweede kwartaal 2022. 20221011 Er 
van uitgaande dat de 
intentieverklaring en het proces van 
koop / bouwopdracht in het vierde 
kwartaal van 2022 worden afgerond, 
is het ontwerpproces in het eerste 
kwartaal van 20223 aan de orde. De 
uitwerking vindt plaats in participatie, 
oplevering daarvan zal waarschijnlijk 
in het 2e kwartaal van 2023 vallen 



raad 08-07-21 Motie 2 Parkeerplaatsen sport Bankers OB   Voor de parkeerplaats bij de 
hockeyvereniging in Bakel is de 
voorbereiding gestart. Het 
schetsontwerp is gereed en wordt op 
korte termijn gedeeld met de 
vereniging. Na akkoord van de 
vereniging, wordt de uitvoering van 
het werk ingepland.  
Voor de locatie bij Bavos in Bakel 
lopen er nog enkele onderzoeken 
over de bouw van een nieuwe 
sporthal. Zolang daar geen uitsluitsel 
over is, wordt er niet gestart met de 
voorbereiding.  
Voor de locatie bij VV-Handel vinden 
er momenteel gesprekken plaats met 
de eigenaar, huurders en de 
gemeente over het eigendom van het 
perceel en een mogelijke gebruikers-
/ beheerovereenkomst.20-10-2022: 
Bij twee verenigingen loopt 
momenteel nog een ander traject. 
Het parkeerterrein nabij VV-Handel 
is van de parochie. Vanuit sport is 
men bezig om een overeenkomst 
te sluiten met daarin een passage 
dat de gemeente onderhoud kan 
uitvoeren op het parkeerterrein. De 
vereniging is hiervan op de 
hoogte. In het kader van de 
ontwikkelingen in Bakel wordt er 
ook gekeken naar de verschillende 
sportaccommodaties in Bakel, dit 
kan van invloed zijn op de sporthal 
bij Bavos. De resultaten hiervan 
worden afgewacht, alvorens het 
terrein wordt heringericht. Voor de 
hockeyvereniging in Bakel is het 
concept ontwerp gereed. Dit is 
vrijdag 7 oktober jl. besproken met 
de vereniging. 3-1-2023 het 
ontwerp van Hockey Bakel wordt 
aangepast. Besloten is om geen 
verkeersremmende maatregelen 
op het Geneneind te realiseren. 
T.a.v. de andere verenigingen zijn 
er geen ontwikkelingen.  

raad 08-07-21 Motie 15 Participatiesamenleving - 
burgerinitiatief 

Bankers SD   20220118 De stand van zaken is 
weergegeven bij de beantwoording 
van raadsvraag nr 2021-178. De 
rode lijn in de organisatieontwikkeling 
is een toekomstbestendige 
organisatie die aansluit bij 
maatschappelijk opgaven en 
initiatieven. Dat vraagt een extra 
impuls op het gebied van participatie. 
Op dit moment onderzoekt de 
directie wat de opgave is.  

raad 07-10-21 Motie Prioriteren herinrichting burg. 
De Bekkerlaan  

Bankers OB   De herinrichting van de Burg. de 
Bekkerlaan is uitgesteld naar 2024. 
Dit, in verband met de reconstructie 
van de Vondellaan Gemert en de 
aangepaste dienstregeling van de 
bussen tijdens de reconstructie. Ten 
tijde van de reconstructie van de 
Vondellaan rijdt de bus namelijk over 
de Burg. de Bekkerlaan.  

raad 17-2-2022 Motie Slimmere normen betaalbare 
starterswoningen 

Coppens OB   De groennorm is onlangs 
geëvalueerd. Momenteel is men 
bezig met de evaluatie van het 
watertakenplan. De toezegging wordt 
geïntegreerd met het amendement 
integrale normen woningbouw.  



raad 14-7-2022 Motie herstel achterstallig onderhoud 
fiets-wandelpaden  

Bankers OB   4-10-2022 er wordt momenteel een 
programma fietspaden opgesteld, 
welke naar verwachting eind 2022 
gereed is. Daarnaast loopt er een 
raamovereenkomst waarbij we met 
name de boomwortelproblematiek op 
voetpaden aanpakken.  

Raad  6-10-2022 Motie prijsplafond energie 
buitengebied  

van Zeeland Griffie   Bepalen wie de ondersteunende 
partijen zijn voor het opstellen van 
een gezamenlijke brief conform de 
inhoud van de motie 

Raad 3-11-2022 Motie Coronapot uitbreiden voor 
energiefonds 

Steeghs SD   20230216 Deze wordt 
meegenomen in de uitvoering van 
de motie energiecompensatie voor 
verenigingen  

Raad 3-11-2022 Motie Huurwoningen Coppens SD Afgedaan 20230214 Is opgenomen is de 
actielijst. . 

Raad 3-11-2022 Motie Tiny houses Coppens SPP   20221215 We gaan het onderzoek 
oppakken met als doel om met 
potentiële initiatieven/locatie(s) te 
komen. Dit zal medio 2023 zijn. 

Raad 3-11-2022 Motie Brandweerkazerne van Veen AO    Toelichting: deze motie wordt 
momenteel in samenwerking met 
Openbaar Beheer en de 
Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost 
uitgevoerd.  

Raad 3-11-2022 Motie inclusie agenda Steeghs SD   20221201Wordt meegenomen in het 
beleidsprogramma SD 2023ev 

Raad 3-11-2022 Motie Digitale veiligheid Gemeente 
gemert-Bakel  

van Veen BV   20230208 Digitale veiligheid wordt 
nog opgenomen in de begroting 
vanaf Begroting 2024. Digitale 
veiligheid is al opgenomen in het  
Integraal Veiligheidsplan 2023-2026 

Raad 3-11-2022 Motie Minima 120% Steeghs SD   20230220 In het DB van de GR 
Peelgemeenten van 19 januari 2023 
is besloten de inkomensnorm voor 
minimaregelingen te harmoniseren 
en op te hogen van 110% naar 
120%. Dit gaat samen met een 
inhoudelijke harmonisatie van de 
minimaregelingen. Het bestuurlijk 
traject daarvan is niet eerder dan na 
de zomer 2023 afgerond. 

Raad 3-11-2022 Motie integraal huisvestingsplan  Steeghs SD/SPP   20230216 We hebben bureau M3V 
opdracht gegeven het IHP op te 
stellen. Een startgesprek is 
hiervoor ingepland. We gaan dan 
samen met M3V het tijdspad 
bepalen. Zodra we weten wanneer 
het IHP ter besluitvorming voor 
kan liggen, laten we dit graag 
weten. Nu is het nog te vroeg in 
het proces om daar een uitspraak 
op te doen. We zullen uw raad 
waar nodig en mogelijk tussentijds 
informeren via RIN’s.  

Raad 3-11-2022 Motie Hondenbos  Coppens OB   De voorbereiding is gestart.  

Raad 3-11-2022 Motie Vroege vogels  Coppens OB   De beantwoording op de motie wordt 
uiterlijk eind februari 2023 middels 
een RIN met de gemeenteraad. 

Raad 6-12-2022 Motie Onderzoeksopdracht locatie 
opvang asielzoekers  

  AvdV     

Raad 6-12-2022 Motie Onderzoeksopdracht 
meerwaarde onderzoek 

  AvdV     

Raad  15-12-
2022 

Motie aanpassing aanpassing 
Algemeen Plaatselijke Verordening – 
Digitaal Nachtregister 

Van Veen  AO     



Raad 15-12-
2022 

 Motie Energiecompensatie 
Verenigingen Cultuurinstellingen en 
Maatschappelijke voorzieningen 

Steeghs SD   20230214 Er is een raadsvoorstel in 
voorbereiding 

Raad 15-12-
2022 

Motie GR blink rekenkameronderzoek 
en adviesgroep 

Van Zeeland OB   14-2-2023: De motie wordt 
meegenomen in de vertaling van het 
BDO onderzoek.  

Raad 25-1-2023 Motie onderzoeksopdracht om na 
opening van het bungalowpark de 
verkeerseffecten daarvan nader te 
onderzoeken  

        

Raad 25-01-23 Motie Landal Bungalowpark 
(verkeersonderzoek) 

Claassen OB   8-2-2023 Het uitvoeren van een 
verkeersonderzoek is ingepland en 
wordt twee jaar na opening van het 
bungalowpark uitgevoerd.  

Raad 25-01-23 Motie planmatig investeren in de 
Eendracht 

Steeghs SD   20230214 We zetten dit proces in 
gang. Het betreft een proces van 
een paar maanden, omdat we hier 
intensief contact met de Eendracht 
en Kunstlokaal voor nodig hebben 
om een zorgvuldige inventarisatie 
te doen en kritisch naar de 
voorstellen van de partijen moeten 
kijken ikv haalbaarheid, noodzaak 
en betaalbaarheid. Concrete 
planning volgt. We starten met een 
afspraak met de directie van De 
Eendracht en vanuit de gemeente 
Team SD en Team 
Gebouwenbeheer. 

Raad 25-1-2023 Motie planmatig investeren in de 
Eendracht 

 Steeghs BV   20230208 Er wordt gestreefd om 
voor de zomervakantie een 
totaalplan te hebben waarin de 
meest noodzakelijke investeringen 
voor zowel De Eendracht als ook het 
Kunstlokaal voor de komende 10 jaar 
zijn meegenomen. 

    Toezeggingen commissies         

Cie 
F&B 

15-9-2020 6. Presentatie Uitvoering motie; 
Arbeidsmigranten – inzicht en 
toeristenbelasting Wethouder van Dijk 
zegt toe te onderzoeken of het 
mogelijk is met de huisvester af te 
spreken dat hij vertrek van 
arbeidsmigranten bij de gemeente 
meldt.  

Bankers VT   20211028 Als extra is afgesproken 
dat een excellijst kan worden 
toegestuurd met de personen die niet 
meer verblijven op de locatie. 
Onderzocht moet worden of de 
gemeente zelf actief naar de locaties 
toe gaat. 20221128 Er is een plan 
van aanpak opgesteld en per 1e 
kwartaal 2023 zullen controles 
uitgevoerd worden. Dit zal leiden tot 
een beter inzicht in de 
toeristenbelasting en BRP 
inschrijvingen. 

Cie 
F&B 

23-11-21 Agp. 9: 1e wijziging APV 2020 Het 
college zegt toe publicatie in het GN 
te overwegen als aanvullend middel 
om doelstelling van deze apv wijziging 
te realiseren. 

Van Veen  AO   Er heeft geen extra publicatie 
plaatsgevonden, wel de wettelijke op 
overheid.nl 

Cie 
R&M 

13-06-18 Bp Bp buitengebied - 
Opschonen lijst met 
cultuur historische 
objecten i.s.m. nieuwe 
kaders op dat punt. 

van Zeeland VT   Op 16 januari 2019 heeft een B&W-
info met uitleg plaatsgevonden. In 
2020-2025 volgt opstellen beleid en 
uitvoering opschonen lijst. 20230221 
Erfgoedverodening is vastgesteld op 
25 januari 2023 en momenteel wordt 
het monumentenregister op orde 
gebracht. Vervolgens worden de 
beeldbepalende panden opgepakt in 
combinatie met het omgevingsplan. 
Het is een wettelijke verplichting om 
de redengevende omschrijvingen te 
koppelen aan het omgevingsplan. De 
inwerkingtreding van de 
Omgevingswet is meermaals 
uitgesteld. Als nieuwe datum wordt 1-



1-2024 genoemd. 

Cie 
F&B 

19-04-22 Agp 6. MRE: Burgemeester zegt toe 
met de raadsgriffier af te stemmen 
hoe een betere terugkoppeling kan 
plaatsvinden van antwoorden op 
zienswijzen, die door de raad zijn 
ingebracht bij verbonden partijen. Nu 
worden deze, zonder duiding, op de 
postlijst geplaatst en bereikt de 
informatie de raadsleden 
onvoldoende. 

Van Veen  griffie     

Cie 
F&B 

18-10-22 De lijst met toezeggingen is niet meer 
actueel. De griffie kijkt dit na en er 
volgt een terugkoppeling.  

Laurenssen  Griffie      

Cie 
F&B 

18-10-22 Leesbaarheid beleidsbegroting: 
concreet en SMART maken wat we 
willen bereiken zodat de resultaten 
voor de gemeenteraad controleerbaar 
zijn. Wethouder van Zeeland zegt toe 
het college deze oproep meeneemt bij 
het opstellen van de begroting voor 
volgend jaar.  

Van Zeeland BV   20230208 Wordt ingevuld bij het 
opstellen van de begroting 2024. 

Cie 
F&B 

18-10-22 De behandeling van de begroting is 
verdeeld over de verschillende 
commissies en niet duidelijk is welk 
onderwerp, van welke portefeuille in 
welke commissie aan de orde komt. 
De burgemeester merkt op er na de 
gemeenteraadsverkiezingen een 
nieuw college is aangetreden en er 
een nieuwe situatie is ontstaan. De 
burgemeester geeft aan het signaal 
mee te nemen in het kader van de 
portefeuilleverdeling.  

Van Veen  BV   Onderwerp wordt ook meegenomen 
binnen de werkgroep Reglement van 
Orde 

Cie 
F&B 

18-10-22 Met betrekking tot de cijfers van HALT 
geeft burgemeester Van Veen aan de 
kengetallen niet verder te kunnen 
duiden waarom dit significant hoger is 
in vergelijking met de regio. De 
burgemeester zegt toe het onderwerp 
te willen agenderen voor bespreking 
in commissieverband om de 
achtergrond van het cijfer te kunnen 
duiden.  

Van Veen  AO   Toelichting: de cijfers die in de 
Begroting 2023 staan zijn afkomstig 
van waarstaatjegemeente.nl. Deze 
cijfers zijn niet actueel. De actuele 
cijfers worden verstrekt aan de 
Commissie/raad. 
De absolute cijfers voor Gemert-
Bakel zijn: 
2018 = 26 zaken; 2019 = 17 zaken; 
2020 = 50 zaken; 2021 = 23 zaken.  

Cie 
F&B 

29-11-22 Agendapunt 5 – Belasting en 
Legesverordening Wethouder 
Bankers zegt toe voor de 
raadsvergadering van 15 december 
2022 de vragen m.b.t. BIZ Vastgoed 
schriftelijk te beantwoorden; is er 
naast BIZ Retail ook een BIS 
Vastgoed, wat is de juridische basis 
van dit construct en is er sprake van 
een “verdubbelaar”?  

Bankers SPP     

              



Cie 
R&M  

13-6-2018 Bp buitengebied -Opschonen lijst met 
cultuur historische objecten i.s.m. 
nieuwe kaders op dat punt. 

Coppens VT   20180823 in okt/nov volgt hierover 
een B&W-info met overleg. 
20181101 B&W info op 16 januari 
2019. 20180122 Opstellen beleid en 
uitvoering opschonen lijst in 2020-
2025. 20210406 Nadat verordening 
erfgoed (naar verwachting) in 
november 2021 is aangeboden aan 
de raad, wordt gestart met 
opschonen van lijst. 20211104 
Verordening erfgoed wordt gelijk met 
de in werking treding van de 
Omgevingswet op 1 juli 2022 
aangeboden aan de raad. 20220308 
De inwerkingtreding van de 
Omgevingswet is uitgesteld. Als 
mogelijke nieuwe data worden 1-10-
2022 of 1-1-2023 genoemd. 
20230131 de invoering van de 
Omgevingswet wordt uitgesteld tot 1-
1-2024. 

Cie 
R&M  

23-10-
2019 

Het beleid en de afspraken rondom 
legionella en overige afspraken met 
sportverenigingen worden in 2020 
voorgelegd aan de raad 

Bankers OB   20210124 De afspraken rondom 
legionella bij de sportverenigingen 
gaat onderdeel uitmaken van het 
“beleid vastgoed sport”. 17-1-2023: 
Het beleid rondom legionella wordt 
losgekoppeld van het vastgoed 
beleid sport. Bij de verenigingen 
wordt in het eerste kwartaal van 2023 
de behoefte opgevraagd met 
betrekking tot de legionella controle. 
Mogelijk kan deze controle 
vervolgens georganiseerd worden via 
de sportcoöperatie. Zodra de 
behoeften van de verenigingen in 
beeld zijn gebracht, wordt het plan 
verder uitgewerkt.  

Cie 
R&M  

16-9-2020 BP De Oude Bron in Handel: de 
planning voor de behandeling van dit 
plan in de raad wordt zo snel mogelijk 
schriftelijk aan de raad verzonden. 

Coppens SPP   20200924 Onderwerp is 
geagendeerd voor POHO Projecten 
op 28 september om met de 
portefeuillehouder te bespreken.  
Januari 2022; Door komst van een 
supermarkt en een enquête in het 
dorp is plan on hold gezet.  
20220905 Er wordt in overleg met 
dorpsraad en ontwikkelaar bekeken 
hoe dit proces verder opgepakt gaat 
worden.                                                                         

Cie 
R&M  

30-11-22 Wethouder Bankers zegt toe zich, 
samen met de partners, extra in te 
zetten voor meer bewustwording van 
energiereductie en via diverse 
communicatiemiddelen het 
energiehuis onder de aandacht te 
brengen bij particulieren.  

Bankers       

Cie 
R&M  

30-11-22 7. Proeftuin Elsendorp; Wethouder 
van Zeeland zegt toe de technisch 
vragen schriftelijk te beantwoord. 

van Zeeland SPP     

Cie 
R&M  

30-11-22 7. Wethouder van Zeeland zegt toe 
om met ZLTO de pijnpunten uit het BP 
Proeftuin Elsendorp te bespreken.  

van Zeeland SPP   20230131 Er is een gesprek met de 
ZLTO ingepland. Na 13 februari 
worden de (technische) vragen 
vanuit de commissie en die van de 
ZLTO afgestemd en beantwoord. 



Cie 
R&M  

30-11-22 10. Wethouder Bankers laat de 
wethouder Financien schriftelijk 
terugkomen op vragen m.b.t. 
verwachte kostenstijgingen van 
gemeenschappelijke regelingen.   

Bankers BV   20230213 De kosten voor 
gemeenschappelijke regelingen 
bestaan voor een belangrijk deel uit 
loonkosten. De huidige cao 
gemeenteambtenaren is afgelopen 
per 31 december 2022. De 
indexcijfers personeel bij de 
gemeenschappelijke zijn gebaseerd 
op de verwachtingen eind 2021/begin 
2022. Het loonbod van de VNG voor 
2023 ligt nu al enkele procenten 
hoger. De bonden vragen nog meer. 
Gemeenschappelijke regelingen 
zullen tekort komen en daarvoor een 
structurele begrotingswijzigingen aan 
de gemeenten voorleggen. Dit zal 
gebeuren nadat de cao is afgesloten. 
De omvang van de bijstelling is 
afhankelijk van de uitkomsten van de 
cao onderhandelingen. 

Cie 
R&M  

30-11-22 7. Wethouder van Zeeland zegt toe 
om 
met ZLTO de pijnpunten uit het BP 
Proeftuin Elsendorp te bespreken 

van Zeeland SPP Afgedaan 
28-02-
2023 

20230131 Er is een gesprek met de 
ZLTO ingepland. Na 13 februari 
worden de 
(technische) vragen vanuit de 
commissie en die van de ZLTO 
afgestemd en 
beantwoord. 

Cie 
R&M  

30-11-22 7. Proeftuin Elsendorp; Wethouder 
van 
Zeeland zegt toe de technisch vragen 
schriftelijk te beantwoord. 

Van Zeeland SPP Afgedaan 
28-02-
2023 

Zie vorig antwoord 

Cie 
R&M  

30-11-22 Wethouder Bankers zegt toe zich, 
samen met de partners, extra in te 
zetten voor meer bewustwording van 
energiereductie en via diverse 
communicatiemiddelen het 
energiehuis onder de aandacht te 
brengen bij 
particulieren 

Bankers SPP     

Cie 
R&M  

11-01-23 Aanvullend krediet reconstructie 
Vondellaan; 
Wethouder Coppens zegt toe de 
vragen m.b.t. de om rijtijden voor de 
hulpdiensten en de bezwaren van de 
vervoerder schriftelijk te 
beantwoorden. 

Coppens OB afgedaan. 14-2-2023: B) Uit de doorrekening 
van de veiligheidsregio, zie bijlage, 
bleek dat door het afwaarderen 
nauwelijks minder tijd wordt verreden 
dan voorheen. De gemiddelde 
opkomsttijd in Gemert-Bakel neemt 
met 27 seconden toe en, meer 
specifiek die in Gemert met 52 
seconden. 
 
De doorrekening van de 
veiligheidsregio laat zien dat in de 
huidige situatie voor 82% van de 
adressen in Gemert-Bakel geldt dat 
de door de voorgeschreven aanrijtijd 
niet wordt gehaald. In feite is slechts 
18% wel bereikbaar binnen de 
gestelde norm. Na het afwaarderen 
van de hoofdwegen zal dat 
percentage met 1% dalen tot 17%. 
De veiligheidsregio betracht een 
extra bandbreedte van 1 minuut als 
acceptabel. Deze bandbreedte leidt 
ertoe dat in 66% van de gevallen de 
aanrijtijd wordt overschreden en 34 
% haalbaar is. 
 
Op basis van de gegevens van de 
veiligheidsregio kan worden gesteld 
dat het afwaarderen van de 50 km-
wegen nauwelijks van invloed zal 
zijn/verwaarloosbaar is voor de 



aanrijtijden van de adressen in 
Gemert. Dat komt omdat de aanrijtijd 
voornamelijk wordt beïnvloed door de 
ligging van de uitrukplaatsen. Die 
liggen historisch nabij de oude centra 
van kernen en zijn steeds meer 
omsloten door woonstraten waardoor 
bestemmingen buiten de centra al 
snel minder goed bereikbaar zijn 
geworden dan wenselijk zou zijn. 
 
De busmaatschappij geeft als 
belangrijkste bezwaar de extra rijtijd 
als gevolg van de daling van de 
gemiddelde snelheid. Het rijcomfort 
als gevolg van de 
snelheidsremmende 
maatregelen is een tweede 
opmerking. Echter die extra rijtijd is 
beperkt en in een nieuwe 
dienstregeling op te vangen. In veel 
andere dorpen hebben zij met 
hetzelfde te maken.  
Dit past ook in de mobiliteits-
discussie die nog met de vervoerder 
en de MRE gevoerd wordt. De 
snelheidsremmende maatregelen 
worden uitgevoerd met aandacht 
voor de  
toegankelijkheid van en het comfort 
voor de bussen 

Cie 
R&M  

11-01-23 Opstarten wijzigingsprocedure locatie 
Hollevoort 1 in Bakel; De fracties 
wordt gevraagd om na het lezen van 
alle stukken, maar toch uiterlijk 
volgende week woensdag, met een 
reactie te komen over de wijze van 
agendering; is er behoefte aan een 
extra informatieavond  dan kan dit 
verzoek overgebracht worden aan de 
agendacommissie, met daarbij 
aangegeven welke vragen het college 
nog kan beantwoorden om 
duidelijkheid te geven.  

Griffie VT   20230124 Collegebesluit is genomen 
om wensen en bedenkingen op te 
halen. 20230215 op agenda Cie 
R&M. Het stuk gaat als bespreekstuk 
naar de raadsvergadering van 2 
maart 2023. 

Cie 
R&M 

11-01-23 Opstarten wijzigingsprocedure locatie 
Hollevoort 1 in Bakel; De fracties 
wordt gevraagd om na het lezen van 
alle stukken, maar toch uiterlijk 
volgende week woensdag, met een 
reactie te komen over de wijze van 
agendering; is er behoefte aan een 
extra informatieavond dan kan dit 
verzoek overgebracht worden aan de  
agendacommissie, met daarbij 
aangegeven welke vragen het college 
nog kan beantwoorden om 
duidelijkheid te geven 

Claassen griffie   20230124 Collegebesluit is genomen 
om wensen en bedenkingen op te 
halen. 

Cie 
R&M 

15-02-23 De Wethouder zegt dhr. Coopmans 
toe dat hij schriftelijk zal ophelderen of 
de dorsmachine stationair of mobiel is, 
en of de machine dus maximaal twaalf 
dagen mag dorsen of 365 dagen. 

Claassen       

Cie 
R&M 

15-02-23 De Wethouder zegt toe schriftelijk 
terug te komen of binnen het 
maximum van 600 meter 
bedrijfsbebouwing is gebleven. 

Claassen       

Cie 
R&M 

15-02-23 De Wethouder zegt richting mevrouw 
Van Berlo toe dat hij schriftelijk 
terugkomt op de vraag of het kantoor 

Claassen       



mag blijven. 

Cie 
R&M 

15-02-23 De Wethouder komt schriftelijk terug 
op de bezwaren van dhr. Coopmans 
wat betreft de vragen of er nu sprake 
moet zijn van twee 
bestemmingsplanwijzigingsprocedures 
voor de twee percelen. 

Claassen       

Cie 
R&M 

15-02-23 De Wethouder komt schriftelijk terug 
met de aanpassing van de zienswijze 
als dit toepasbaar is. 

Claassen       

Cie 
R&M 

15-02-23 De Wethouder komt bij SGB terug met 
de stand van zaken over de steenuil. 

Coppens   Afgedaan 
28-02-
2023 

Antwoord ontvangen door de griffie 

              

Cie 
SD 

24-6-2021 Kadernota: Consultatiebureau Bakel 
houdt de aandacht 

Steeghs SD   20220405 De GGD heeft inmiddels 
met de Stem van Bakel het 
Parochiehuis bezocht en de afspraak 
is dat zij daarvoor met een plan en 
financiële onderbouwing komen. Hier 
wachten we nog op. 20221003 De 
GGD geeft aan per januari te willen 
starten met het consultatiebureau in 
Bakel, locatie Parochiehuis. Het 
wordt dan op de donderdagen 
mogelijk in Bakel naar het bureau te 
gaan.  20230214 RIN is verzonden. 
Op dit moment wordt het 
parochiehuis verbouwd. Zij nemen 
contact op met de GGD zodra er 
warm water is aangelegd kan het 
consultatiebureau daar starten 

Cie 
SD 

22-09-22 8. Wethouder Steeghs zegt toe de 
tips/adviezen uit de commissie toe te 
voegen aan het 
haalbaarheidsonderzoek 
Onderwijshuisvesting Commanderij 
College 

Steeghs SD Afgedaan 20230214 Tips / adviezen worden 
meegenomen in het 
haalbaarheidsonderzoek. 

Cie 
SD 

22-09-22 8. Wethouder Steeghs zegt toe in 
overleg te gaan met haar collega over 
het agenderen van  het onderwerp 
‘hoe ziet de toekomst van de 
sportparken eruit’. 

Bankers OB   De wethouders bespreken dit tijdens 
het wethoudersoverleg.  

Cie 
SD 

20-10-
2022 

Beletselen voor het plaatsen van het 
kunstwerk op de rotonde zijn niet 
bekend bij wethouder Steeghs. Zij 
zegt toe hierover navraag te doen bij 
wethouder Coppens.  

Coppens OB   8-2-2023: het ontwerp is in december 
2022 besproekn met de kunstenaar. 
De kunstenaar was daarmee 
akkoord. Momenteel is men bezig 
met de technische uitwerking van het 
ontwerp. Na het overlijden van de 
kunstenaar is er contact geweest met 
de nabestaanden. De nabestaanden 
willen graag dat het conform ontwerp 
gerealseerd wordt als laatste wens 
van de kunstenaar. Afhankelijk van 
de techniesche uitwerking door 
externe bureaus en leverantietijden 
van materialen, wordt het kunstwerk 
vóór de zomer geplaatst. Het 
moment van plaatsen vindt plaats in 
overleg met de nabestaanden.  

Cie 
SD 

20-10-
2022 

Wethouder Steeghs zegt toe het 
proces ‘herijking subsidiebeleid’ 
samen met de raad te doorlopen.  

Steeghs SD   20221206 Hier komen we in de 
eerste helft 2023 in de commissie op 
terug.  

Cie 
SD 

1-12-2022 3. Wethouder Steeghs zegt toe de 
antwoorden van de vragen van SGB 
m.b.t.  het onderwerp RIN 
energiearmoede gedeeld worden met 
alle raads- en commissieleden. 

Steeghs SD Afgedaan 20230214  Op 29 november 2022 is 
de RIN aan de griffie verstuurd 



Cie 
SD 

1-12-2022  4b. Lijst met toezeggingen: 
Wethouder Steeghs zegt toe de 
punten 2, 3 en 4 met de collega 
wethouders te bespreken en met een 
schriftelijke terugkoppeling te komen.  

Steeghs SD Afgedaan 20230214 Dit is gebeurd 

Cie 
SD 

1-12-2022 5. Aanvraag voorbereidingskrediet 
Berglarenschool: Wethouder  Steeghs 
zegt toe dat de planning komt zodra 
besluitvorming heeft plaatsgevonden 
en de raad wordt hiervan in kennis 
gesteld.  

Steeghs SD     

 


